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Van:

Aan: EEN.BES. xv: EFF);
ce:

Onderwerp: RE: Onderzoek naar mogelijkheden calamiteitenhospitaal op locatie Bronove van HMC

Datum: dinsdag 13 oktober 2020 14:37:08

Bijlagen: image003.ipg

Ha [EEE EXE ERE heeft hierover vanmorgen metfERIEER] gebeld, ik was daar ook bij
aanwezig.
Het verzoek is bij ons bekend. Wij hebben gemeld dat ze nu vooral met NZa aan de slag
moeten m,b,t, het punt van de ZBC's (zoals ook in regio Amsterdam met OLVG nu gebeurd is);
en verzoek richting defensie heb ik aa neegegeven t.b.v. de MCC. Of ze het Bronovo

willen openen voor COVID, moeten ze in -verband bepalen (daar geeft VWS normaliter

geen opdracht toe).
We hebben ook afgesproken dat verder met mij contact zou kunnen opnemen, maar ik

heb nog niets gehoord. (Nu dus wel een bericht aan de minister).
Groeten,
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